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Datum 

 

18 september 2018 

Steller vragen 

 

Elzelien van der Starre 

 

Over agendapunt 

 

Jaarrekening openbare school De Vos  

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

De SP-fractie heeft de jaarrekening van openbare school De Vos met belangstelling gelezen. 

Wij hebben nog de volgende vragen. 

 

1. Op bladzijde 12 van de jaarrekening onder het kopje “Maatschappelijk verantwoord 

ondernemen” wordt gesproken over de in 2016 geopende opvanglocatie voor vluchteling 

kinderen. In augustus 2017 is deze locatie gesloten en zijn de kinderen ondergebracht in 

scholen in Voorschoten en Wassenaar.  

a. Kan het college aangeven waar deze kinderen nu onderwijs volgen, op welke 

      scholen deze kinderen zijn geplaatst.? 

De kinderen zijn allen geplaatst op een van de basisscholen in Voorschoten of Wassenaar. 

b. Kunnen deze kinderen goed meekomen in de klas of is er toch extra 

     ondersteuning nodig.? 

Voor deze kinderen is extra ondersteuning nodig. Deze wordt door de betreffende school 

gegeven. 

 

2. Op bladzijde 16 van de jaarrekening onder het kopje “Sociale competentie en 

democratisch burgerschap”, wordt gesproken over de “Vreedzame school” 

a. Wat houdt dit in? 

Het is goed om te benadrukken dat de gemeenteraad ná de verzelfstandiging van het 

openbaar onderwijs slechts een toezichttaak op afstand heeft en dat het aan de school zelf is 

om inhoudelijk vorm te geven aan de statutaire doelstelling. Tenzij er sprake is van ernstige 

taakverwaarlozing                                                                                                                                   

handelen in strijd met de wet, of (wanneer het om de begroting en jaarrekening 

gaat) wegens strijd met het recht of het algemeen belang, waaronder begrepen 

het financieel belang van de gemeente. Een inhoudelijke verantwoording van het 

openbaar onderwijs aan de gemeenteraad, is dus niet aan de orde.                                              

 

In het kader van de “Vreedzame school’ zijn er afspraken gemaakt om een goede sfeer op 

de school te bewerkstelligen. Te denken valt hierbij aan het voorkomen van pestgedrag 

en bevorderen van democratisch burgerschap.  
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3. Bladzijde 19 van de jaarrekening wordt een studiereis naar Malta vermeld met als doel 

“internationalisering en vaardigheidsvergroting in het Engels” 

a. Kan het college uitleggen waarom een dergelijke cursus nodig is voor een 

Nederlandse basisschool? 

Het openbaar onderwijs heeft er voor gekozen om eerder en beter Engels aan 

leerlingen aan te bieden conform het “Early bird” concept. Op de site van de school 

staat hierover meer informatie.  

b. Waar wordt dit van betaald. Moeten de leerkrachten dit zelf betalen of wordt hiervoor 

een subsidie verleend. Wij konden de bedragen voor scholing niet uit de jaarrekening 

opmaken en wat is de eventuele subsidie die De Vos hiervoor ontvangt? 

Er wordt een subsidie verleend door Erasmus +, het subsidieprogramma van de 

Europese Unie voor onderwijs, training, jeugd en sport. Het subsidiebedrag was 

€8.800.  

 

4. Op bladzijde 28 onder het kopje “Beheerslasten” wordt melding gemaakt van de BRIN-

nummers en de locaties van scholen. 

a. Zijn er meer scholen in Voorschoten met verschillende locaties? 

Neen 

b. Waarom heeft De Vos 1 BRIN-nummer voor twee locaties? 

Om een school te kunnen stichten dient er voldaan te worden aan de stichtingsnorm. 

Deze is zodanig hoog  (200 leerlingen, de leerlingen die reeds naar school gaan 

mogen niet worden meegerekend), dat er alleen nog in  vinexlocaties nieuwe scholen 

met een hoog contigent aan nieuwe woningen, kunnen worden gesticht.. Omdat er 

destijds in Starrenburg (ter Lips)  geen school kon worden gesticht,  is er door de raad 

voor gekozen om een dislokatie in stand te houden.  

 

Kan De Vos voor beide locaties een apart BRIN-nummer aanvragen, zodat zij niet de 

basisvergoeding van 1 van de locaties mislopen? 

Er zijn inderdaad pogingen ondernomen om een Brin-nummer aan te vragen maar dit 

is niet haalbaar op basis van de geschetste regelgeving onder  4 b.  

 

 

* Aangeven wat van toepassing is. 

 

Toelichting (indien nodig): 
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